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REPUBLIKA SLOVENIJA 

KABINET PREDSEDNIKA VLADE 

 
Magnetogram ni lektoriran! 

 

MAGNETOGRAM 

POGOVORA PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE 

V ODDAJI »NA ZDRAVJE« 

(Ljubljana, 10. julij 2008) 

 

JASNA KULJAJ: Zdaj pa k sebi vabim gospoda, ki je minulih šest mesecev bil na čelu tako Slovenije 

kot cele Evrope. Njegova izbranka je medijem že zaupala, da v tem času ni našel časa niti za kavo, kaj 

šele za kaj drugega. K sebi vabim predsednika slovenske vlade Janeza Janšo. Lepo pozdravljeni, 

dobrodošli. Gospod Janša, za vami je verjetno najbolj delovnih šest mesecev v vašem življenju. Kako je 

to izgledalo? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep pozdrav. Res je, teh šest mesecev je bilo tako vročih kot 

je današnji dan, tudi pestrih, pa tudi hvaležnih. Mislim, da smo veliko naredili, pa da smo se tudi veliko 

naučili in to je izkušnja, ki bo ostala. 
 

JASNA KULJAJ: Sploh veste, kolikokrat ste bili na poti v Bruselj? Verjetno več v zraku kot na tleh. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To nisem štel. Te poti niso nekaj, kar bi bilo najbolj naporno. 

Na avionu vsaj ne vlečejo telefoni in si lahko v miru kaj prebereš in se na stvari pripraviš. Tako da 

včasih to prav pride. Bolj naporni so sestanki, ki jih začneš, pa ne veš, kakšen bo rezultat, kjer je vse 

odvisno od tega, ali se bomo uspeli dogovoriti, ali se bomo uspeli uskladiti. Ker Evropska unija je velika 

družina 27 narodov, 27 držav in včasih se je nemogoče vnaprej pripraviti in tisto je potem največji izziv. 

 

JASNA KULJAJ: Ampak odzivi so zaenkrat dobri, mene pa zanima celotnih šest mesecev. Vam je 

pomagalo veliko ljudi, veliko Slovencev je bilo vključenih v projekt predsedovanja Evropski uniji. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Seveda je velika dodana vrednost to znanje, ki si ga je 

pridobilo nekaj tisoč mojih kolegic in kolegov … 

 

JASNA KULJAJ: Nekaj tisoč? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …ki se jim še posebej zahvaljujem za teh skoraj 180 dni zelo 

napornega dela in še prej za tri leta priprav za isto plačo. Pravzaprav so delali dvojno delo, nihče ni 

dobil za to kakšnih posebnih dodatkov. Preveč jih je, da bi vse naštel. Skušali se bomo zbrati enkrat 

julija in proslaviti uspešen zaključek, vsaj po naši oceni. Izkoriščam pa to priložnost, da to zahvalo 

izrečem tudi tukaj. 

 

JASNA KULJAJ: Zdaj, ko je vsega konec, me zanima, kako si boste oddahnili? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zelo. Torej, teh šest mesecev je bilo res nekaj posebnega. Po 

eni strani sem zelo hvaležen, da mi je bila namenjena ta vloga, po drugi strani pa je to izjemen napor. 

Zahtevno delo nas čaka seveda tudi doma. Nekatere stvari so ostale nenarejene, ker je to 

predsedovanje vzelo meni, pa tudi mojim kolegicam in kolegom v vladi, ki so bili najbolj izpostavljeni, 

70-80 % časa. Tako da julija bo priložnost, da vse to, kar smo zamudili, dodatno naredimo. Vendar bo 
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bistveno lažje, ker se bomo lahko koncentrirali samo na eno stvar, tako pa smo preklapljali iz domačih 

problemov na evropske probleme in nazaj. 
 

JASNA KULJAJ: No, gospod Janša, jaz sem upala, da boste vsaj z eno besedo omenili morje, 

počitnice … Kaj pa to? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je tako oddaljena želja in potem vzbuja skomine, če o tem 

govoriš. Sicer pa meni pridejo najprej na misel planine oziroma gore. Tako da, če bi o tem govoril, bi 

govoril o gorah najprej. Pa tudi o morju, seveda. 

 

 

JASNA KULJAJ: Torej boste pobegnili na kakšen vrh, ne? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ja. 
 

JASNA KULJAJ: Hvala lepa za tale pogovor, vas vabim, da še ostanete tukaj z nami.  

 

 

 
 


